
 

 

 

 

 

 

 

 

Številka: 9001-1/2024 

Datum:  12.2.2024 

 

 

Županu, podžupanji, direktorici in vsem vodjem  

 

 

ZADEVA: Vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane na seji  

 

 

5. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Igor Zorčič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE) 

Vprašanje se nanaša na aktualno sprejemanje proračuna RS za leto 2025. Po pregledu tega 
dokumenta ugotavljam, da ni predvidenih, v letu 2025 in seveda tudi v letu 2024, nobenih 
investicij v naši občini. Zanima me, ali imate vi kakšne druge informacije, da bo vendarle prišlo 
do kakšnih investicij. V preteklosti smo si kot občina vedno izborili, da je prišlo do kakšne 
investicije in me zanima ali bo tu kakšen premik, ali bomo priča temu, da denarja za našo občino 
vse do konca mandata, iz državnih proračunskih sredstev, za raznorazne investicije ne bo. 

 

Odgovor: 
Po proučitvi proračuna RS za leto 2025 je bilo ugotovljeno, da je večina projektov, ki so umeščeni 
v našo občino, premaknjenih v leto 2027 in naprej. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV) 

Pobuda v imenu stranke ROK po sklicu izredne seje občinskega sveta  ali uvrstitvi točke na 
dnevni red naslednje seje občinskega sveta občine Brežice. Pobuda se nanaša na aktualno 
problematiko premoženjske kriminalitete,  katera se intenzivira v zadnjem obdobju na področju 
Krajevnih skupnosti Cerklje ob Krki in Krška vas. Zabeleženo je povečano število vlomov, kraj in 
vandalizma v stanovanjske objekte, počitniške objekte, kleti in avtomobile v  Pošteni vasi, 
Vrhovski vasi na Vinjem vrhu, Stojanskem vrhu in  Skopicah 

 

Odgovor: 
Policijsko postajo Brežice bomo obvestili o podani pobudi in uvrstitvi točke vezane na 
problematiko premoženjske kriminalitete v naši občini na eno od naslednjih sej. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Katja Čanžar (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Dlje časa kot smo tu, manj trajnostni smo, še posebej, če upoštevamo načelo ekonomike. Gre 
za to, da moramo mi našim volivcem poročati, kaj delamo. Gre pa za neenakopravno obravnavo 
pobud, ki jih svetniki pišemo na portal in tistih pobud, ki jih dejansko povemo. Martin in Rok 
vedno poročata o svetniki, ki zastavljajo oz. zastavljamo pobude na mikrofon. Medtem ko se o 
teh stvareh, ki so pomembne pa nekako ne pridejo v javnost oz. volivci ne vedo, da njihovi 
izvoljeni tudi delajo. Morda, da bi se tudi te zadeve poslale v javnost. 

 

Odgovor: 



Poslovnik Občinskega sveta Občine Brežice v 17. členu določa, da član sveta zastavlja 
vprašanja in daje pobude praviloma v pisni obliki preko spletnega portala, medtem ko se ustna 
vprašanja in pobude se podajo izjemoma, v kolikor jih ni mogoče oddati v pisni obliki.  Vsa 
vprašanja  oz. pobude članov Občinskega sveta Občine Brežice, ki so oddane preko portala za 
občinski svet, so po zaključeni seji objavljena tudi na spletni strani občine Brežice Pobude in 
vprašanja - Občinski svet - Domov (brezice.si). Posledično jih lahko vsa zainteresirana javnost 
in novinarji tudi sproti vidijo. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

5. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Klara Humek (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Ponovno bi želela opozoriti na migrantsko problematiko v Krajevni skupnosti Dobova. Kot ste 
seznanjeni je največji del nezakonitih prehodov ravno v Posavju, in sicer v krajih Dobova,  
Rigonce in Obrežje. Prebivalci oz. domačini so se v zadnjih mesecih, zlasti v poletnih, obračali 
na različne predstavnike občine. Razmere so postale nevzdržne. Domačini se nismo več upali 
sprehajati po poljih, po samem središču Dobove. Starši so se bali za svoje otroke, niso jih puščali 
na dvorišča. Tako so se potem obrnili na župana, ki se je prijazno odzval in v Rigonce povabil 
predstavnike, samega ministra za notranje zadeve in generalnega direktorja Policije. Sprejeli so 
nekaj odličnih ukrepov, ki se poznajo pri sami varnosti, in sicer: povečan nadzor policistov, 
mobilna policijska postaja deluje, konjenica in tudi helikopter. Sedaj, ko sem preverila stanje na 
terenu in so me kontaktirali, so pohvalili delo policije. Vendar pa vseeno dajejo pobudo, da vsi ti 
nadzori, ki se izvajajo, ostanejo v takšni meri. Še posebej pozivajo in izpostavljajo, da bi se 
migrante zbralo tik ob meji, da bi jih potem usmerili na neko zbirno mesto in da se ne bi več 
sprehajali po vaseh. 

 

Odgovor: 
V občini Brežice smo bili v drugi polovici leta 2023 priča množičnim nedovoljenim prehodom 
meje, skupine migrantov, praviloma mlajših moških, ki so skozi dan potovali so v večernih in 
nočnih urah iskali kraje za nočitev, velikokrat na privatnih parcelah, dvoriščih in tudi v počitniških/ 
kmetijskih objektih. Občina Brežice je opozarjala policijo in Ministrstvo za notranje zadeve, da se 
lahko ponovi leto 2015, ob tem pa pozvala policijo, da z ukrepi zagotovi varnost in prebivalcem 
omogoči nemoteno vsakodnevno življenje. Minister za notranje zadeve je v septembru 2023 
obiskal občino in vas Rigonce, kjer so občani najbolj izpostavljeni, in so se počutili ogroženi. 
Policija je okrepila prisotnost na terenu, uvedla različne ukrepe in dala zagotovilo, da bodo 
spremljali zadeve in bili na voljo občanom. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA) 

1. Na prejšnji seji smo svetniki Svobode postavili vprašanje, zakaj občina ni prijavila višjih 
intervencijskih stroškov nastalih ob izvajanju nalog zaščite, reševanja in pomoči ob poplavah v 
avgustu. Še vedno nas torej zanimajo zgolj intervencijska sredstva. Dodatno pa nadaljujemo 
vprašanje – pridobivanje in črpanje sredstev za sanacijo po avgustovskih poplavah, ki se 
nanašajo na škodo na kmetijskih zemljiščih, gozdovih, stavbah, gradbenih-inženirskih objektih, 
državnih cestah, gozdnih cestah in vodotokih. Namreč, iz uradnih podatkov, na podlagi pregleda 
poročil za sanacijo infrastrukture, namreč izhaja, da je Občina Brežice za vsa področja zahtevala 
financiranje iz strani proračuna v višini 506.780 EUR, Občina Sevnica v višini 539.068 EUR, kar 
je celo več kot Brežice, medtem ko je Krško zaprosilo za kar 1.214.039 EUR. Ko primerjamo te 
zneske, tako za stroške intervencije kot tudi za stroške za sanacijo po poplavah nam ni jasno, 
kako je mogoče, da je Občina Brežice prijavila tako nizek znesek.  
2. Prostori Mestne hiše, v prejšnjem TIC-u naj bi se že oktobra odprla mestna galerija 
Brežice. Tudi sama sem bila tam in sodelovala pri razgovorih in pogovorih. Žal še danes ni odprla 
svojih vrat. Izdelki so izginili iz nje, dobesedno čez noč in bi se morali preseliti nekam drugam. 
Izvedeli smo tudi v kakšnem obsegu so tam kjer so. Galerije pa še danes brežiški umetniki 
nimajo. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  



Kar se tiče prijave, mi smo prijavili realne stroške. Za druge ne vem kaj so prijavili, ali so imeli 
več škode kot mi. Nismo pa prijavljali tako kot drugi, za katere smo brali v določenih časopisih, 
da so prijavljali cigarete, pijačo…  Mi smo prijavljali tisto, kar je v skladu z zakonom. Res pa je, 
da mi nismo imeli veliko škode na javni infrastrukturi. Tudi takrat, ko je bila toča, neurje, ko je v 
Krškem toča uničila javne stavbe, pri nas tega ni bilo. Plazov tudi nismo imeli. Mogoče smo res 
bili preveč pošteni in prijavili le realne stroške. Prepričan sem, da smo prijavili vse. Kar se pa 
škode tiče na kmetijstvu smo vse vnesli v Ajdo, tudi kar se stavb tiče. Odvisno je tudi od vlade, 
koliko bo tem ljudem odškodnine namenila. Škodo smo vso prijavili. Mogoče se nam zdi sporno, 
ker nam ni Zavod za šport poslal račun za 2.000 EUR, če bi nam ga, bi ga prijavili. Tudi, če smo 
za Nizozemce dali kot občina 2.000 EUR pomoči, to je bila solidarnost, ni bila škoda. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Frekvenca kriminalnih dejanj v zadnjih dveh, treh tednih, vlomi in tatvine se povečujejo. 
Predvsem so bili temu priča, kar lahko preberemo tudi v medijih, po hribovskih vaseh. Prošnja, 
da se ponovno kontaktira PU Novo mesto glede tega in se poskuša dogovoriti glede povečane 
prisotnosti patrulj na območju občine, kajti takšni dogodki se dogajajo tudi drugje, ne zgolj v 
krajih, ki sem jih omenil. 

 

Odgovor: 
Policijsko postajo Brežice bomo obvestili o podani pobudi. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aljoša Rovan (LEVICA) 

Občinski svet je v prejšnjem mandatu, julija 2022, sprejel Strategijo reševanja romske tematike 
v občini Brežice. V šestih mesecih od sprejetja, torej do januarja 2023, bi občina morala pripraviti 
akcijski načrt, a ga še ni. Zamuja se torej že 11 mesecev. Zato dajem pobudo, da se strategija 
pripravi čimprej oziroma vsaj tako, da bo zamuda manjša od enega leta. 

 

Odgovor: 
Na področju romske tematike deluje Komisija za spremljanje položaja romske skupnosti v občini 
Brežice (v nadaljevanju: Komisija), katere predsednik je g. Bogdan Palovšnik in v sestavi devetih 
članov. Komisija je bila z zadnjim imenovanim članom, tj. Ivan Kostevc v celoti popolnjena 19. 
12. 2023, ko je aktivno pričela s srečanji. 
 
Podporne naloge za Komisijo znotraj občinske uprave je do avgusta 2023 opravljala Vesna 
Kržan, sedaj jih opravlja Barbara Hercigonja Milošević.  Kljub temu, da je v septembru 2023 
prišlo do menjave osebe, ki je zadolžena za podporne naloge, so se te tekom leta vseeno 
izvajale, o čemer smo poročali tudi v letnem poročilu Vlade RS o položaju romske skupnosti kot 
tudi Komisiji za spremljanje položaja romske skupnosti v občini Brežice. 
 
Na podlagi sprejete Strategije je bil sprejet akcijski načrt in sicer na 3. seji Komisije, ki je zasedala 
17. 1. 2024. Občina Brežice pa je tudi podpisnica Kataloga nalog, ki jih je potrebno izvajati na 
območjih z naseljeno romsko populacijo. Gre za katalog nalog, ki presega naloge, opredeljene 
v Strategiji in dodatno določa področja in delovanje. Kljub temu, so le-te vključene v akcijski 
načrt.   
 
Dodatno se izvajajo aktivnosti za participacijo romske populacije, kar bo predstavljeno ob 
predstavitvi nalog na področju romske tematike tudi občinskemu svetu.  
 
Naj izpostavimo, da se je v prvem mesecu l. 2024 že zasnoval akcijski načrt dela, datum ogleda 
romskega naselja (7. 2. 2024) na katerem bodo Romi izpostavi  potrebe skupnosti, dogovorili 
smo aktivnosti ob mednarodnem dnevu Romov, sodelovanje s šolami, ki imajo vključene romske 
otroke, Centrom za socialno delo, organizacijo čistilne akcije »Očistimo bivalno okolje«, ki jo 
bodo izvedli Romi sami, v sodelovanju s Komunalo Brežice, le-tej bo sledila deratizacija, 
pridobitev predlaganih izobraževanj, ki jih bo izvajal ZD Brežice in številne druge aktivnosti, 



poteka tudi krajši program vrtca za Romske otroke na OŠ Cerklje ob Krki, kjer vključujejo tudi 
delavce romskega porekla, da opravljajo družbeno koristna dela, sofinanciramo javno delo za 
delo z romskimi družinami / otroci. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

1. Dajem pobudo, da bi se enkrat resno lotili šolskega okoliša občine Brežice in ugotovili ali 
resnično otroci, ki ne gravitirajo, niti ne položajno, niti kakor koli drugače, res potrebujejo vzgojno 
izobraževalno razvijanje v samem centru Brežic ali mogoče imamo neke priložnosti tudi kje 
drugje in da se malce, tako kot smo naredili z vrtci, prerazporedi tudi otroke. Stroka kaže in vse 
evropske države, ki so najbolj razvite, imajo šole do maksimalno 500 otrok. Če preberete Belo 
knjigo z nastankom devetletke iz leta 1996, je to bila osnovna agenda Slovenije in smo takrat 
tudi vzdržali in na osnovi tega tudi odgovarjamo zakaj na osnovi tega v Sloveniji ohranjamo 
takšne šole kot so. Vidi se, da je to neizmeren kapital razvoja tako kraja kot tudi posameznikov, 
ki rastejo v varnem in spodbudnem okolju, ne glede na to, ali je to učno ali pa sicer drugo. Vredno 
bi bilo stroko poslušati in tudi malce pogledat ali šolski okoliši, ki jih mi imamo, odgovarjajo na 
ravno na to, o čemer sem govorila.  
2. Glede na to, da smo informirani o določenih nelogičnih dogajanjih v nekaterih javnih 
zavodih občine Brežice, o čemer smo opozorili tudi že gospoda župana, kjer se dogajajo po 
neuradnih informacijah nepotizmi in konflikti interesov. Povemo, da smo o tem obvestili tudi KPK. 
Hkrati pa sprašujemo župana, če je že uvedel kakršen koli postopek poizvedovanja. Mi nekako 
ocenjujemo, da bi v 14-ih dneh pričakovali tudi odgovor. Ne bomo govorili o konkretnih primerih 
zaradi tega, ker govorim o tem, da smo prejeli posredne informacije, ki jih morajo tisti organi, ki 
so za to, tudi preveriti. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
1. Šolske okoliše bo potrebno dobro proučiti, vemo pa da ko boste prišli do konkretnih imen 
pa bomo imeli velike probleme. Vemo, da te šolske okoliše največ kršijo ljudje, ki so politično 
zelo visoko oz. ki so bili celo tudi svetniki. Tu je potrebno povedati tudi, da s 1. aprilom v Brežicah 
nastopi nova ravnateljica. Največji problem kršenja šolskih okolišev je prav šola Brežice in 
mislim, da bomo skupaj z njo morali tu kar precej narediti. Predvsem ravnatelji so tisti, ki imajo 
škarje in platno, saj si dajejo soglasje en drugim, zato se bo potrebno z njimi pogovoriti. Se pa 
zavedam, da bo največji problem v Brežicah, mogoče tudi Cerklje ob Krki. 
 
Odgovor ODDGKR: 
 
Ob začetku leta, tj. pred potekom vpisa v osnovne šole posredujemo javnim zavodom povezavo 
do zakonske ureditve, s katero država obvezuje vse javne zavode, šole, glede postopka vpisa, 
tj. Uredba o merilih za oblikovanje javne mreže osnovnih šol, javne mreže osnovnih šol in 
zavodov za vzgojo in izobraževanje otrok in mladostnikov s posebnimi potrebami ter javne mreže 
glasbenih šol (Vir: Uredba o merilih za oblikovanje javne mreže osnovnih šol, javne mreže 
osnovnih šol in zavodov za vzgojo in izobraževanje otrok in mladostnikov s posebnimi potrebami 
ter javne mreže glasbenih šol (pisrs.si) ) 
 
Posebej opozarjamo na vpise otrok izven šolskega okoliša (to smo storili tudi letošnje leto) in 
prosimo, da pri tem medsebojno sodelujejo s šolami primarnega šolskega okoliša, ter da vpise 
otrok iz drugega šolskega okoliša obravnavajo dolgoročno, ne zgolj glede na proste kapacitete 
aktualnega šolskega leta. 
 
Zbrali smo podatke o otrokih, ki so v šole vključeni iz drugih šolskih okolišev in sicer za šolsko 
leto 2023/24 in sledijo. 
 
Učenci, ki prihajajo iz drugih šolskih okolišev (gre za otroke, ki so razporejeni v vse razrede, 
sama soglasja prepisov pa so, kot navedeno zgoraj v domeni ravnateljev): 
 
OŠ Artiče: 37  



OŠ Bizeljsko: 3  
OŠ Brežice: 93 
OŠ Cerklje: 8  
OŠ Dobova: 2 
OŠ Globoko: 42 
OŠ Pišece: 1  
OŠ Velika Dolina: 5  
 
Šole med sabo dogovarjajo prehode otrok, ob enem pa se strokovni delavci srečujejo tudi z 
ogromnimi pritiski in odločnostjo staršev, da so pripravljeni otroke tudi prepisati ter za ta namen 
urediti naslove bivališč, da bi jih vključili v izbrano šolo določenega šolskega okoliša.  
 
 
 
2. Dokler zadeve ne preverimo, bomo težko govorili o nepotizmu in o takih stvareh, saj gre 
tu za evropski projekt, kjer se prijavljajo na drugačni način. Tu ni isti problem, ko je na državnem 
nivoju, ko minister pripravi razpis za svoje prijatelje, ampak je skupina ljudi pripravila skupni 
projekt na evropska sredstva in so tudi ta evropska sredstva pripeljali v občino Brežice. Bomo 
pa preverili ali je lahko tudi kaj dvomov o tem. Konec koncev, tudi firma, če se prijavi na evropski 
projekt, za svoje podjetje, ne verjamem, da pripravlja razpis za konkurenčno podjetje. Bomo 
zadevo preverili 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Martina Zlobko (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE) 

1. Imam podoben pomislek kot kolega v svetniški skupini, in sicer bi jaz bolj apelirala na 
Vodovodni stolp in vsebino v njem, ki ni kavarniškega pomena, ampak v prvi vrsti mislim, da bi 
moral biti turističnega pomena. Končno imamo to stavbo, katero imamo tudi na vseh naših 
pečatih. Zanimiva mi je pobuda kolega, podana pri proračunu, da bi moral bit en ultra TIC v 
Čatežu, kjer je poleg avtoceste, Zagreba, Čateža… Ampak, dokler se mi ubadamo s tem, da 
bomo iskali nov prostor, v tem času smo vložili veliko sredstev v vodovodni stolp in mi že imamo 
ta prostor. Pa vemo kaj deluje in kaj ne deluje v njem in od kdaj do kdaj je TIC odprt in kaj lahko 
turisti tam izvejo oz. če sploh vedo, da je tam tudi TIC? Zelo premalo časa je odprt, tudi če je, po 
mojih informacijah, kjer delujem v službi, ki gostimo kar nekaj turistov, vem da nenapovedani ne 
morejo it na ogled Vodovodnega stolpa. Na odboru smo dobili odgovor, da zaradi varnosti. 
Imamo zavod za turizem, ki ima strokovni kader in ga tudi mora imeti in so tudi plačani za to. 
Zdaj je to v upravljanju Posavskega muzeja, kjer imamo informatorje, a ne vem, če so izobraženi, 
niso izobraženi, so kadrovsko podkrepljeni, če bi se vsaj združili. Ob vstopu mora biti nekdo, ki 
turiste, od katerih dobivamo tudi konkretne turistične takse, ki polni naš proračun, polno informira. 
Mora biti konkretno izobražen, mora vedeti za kaj se gre. Da o ponudbi, ki jo je prej imela Mestna 
hiša in ki jo vsi, ki smo jo kadarkoli obiskali in tudi občani, konkretno pogrešamo, ne bi izgubljala 
besed. Zelo lepo je urejen, veliko sredstev je bilo vloženih. Dajmo narediti vsebino in postaviti 
TIC, dokler nimamo tega super turističnega centra, da vsaj tam vzpostavimo službo, ki služi 
svojemu namenu. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Se strinjam, da mora stolp čimprej zaživet in prav je, da se o tem pogovorimo tudi z direktorico, 
ki upravlja in nam poda tudi podrobne informacije, da bomo vedeli kaj se dogaja. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Igor Zorčič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE) 

1. Ali ima občina pripravljeno kakšno analizo na področju osnovnošolskega izobraževanja 
v občini Brežice? Ko sem poslušal razpravo pri proračunu in tudi naslednjič bo tako, vidim da 
posamezni svetniki, ki prihajajo, prihajamo iz različnih koncev občine, pri odločanju o tem kam 
naj gre občinski denar in tu gre za relativno visoke zneske, mislim, bi morali izhajati iz bodočih 



potreb občank in občanov. Če omenim samo eno osnovno šolo, Osnovno šolo Brežice, ta šola 
poka po šivih. Glede na to, da se gradijo nova stanovanja in se pričakuje povečanje demografske 
slike v Brežicah, verjamem, da bo hitro oz. je že nastala potreba po tem, da se tudi ta šola zgradi 
oz. nadgradi.  Sprašujem, ali obstaja kakšna analiza tega, kje bomo potrebovali večje kapaciteta 
za osnovno šolsko izobraževanje, če seveda te analize ni, dajem pobudo, da se takšna analiza 
pripravi, tudi zato, da bomo občinski svetniki lažje odločali o tem, kam naj gre proračunski denar. 
2. Kar se tiče odvoza smeti, dobimo občanke in občani domov koledar, kjer je razvidno kdaj 
se posamezne vrste odpadkov odvažajo. Pobuda gre v smeri, da se takšen koledar pripravi tudi 
v elektronski obliki, da si ga lahko presnamemo na spletnih straneh komunale in imamo potem 
to na telefonu. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
1. Glede demografije opažamo v občini, da ni nekega povečanega porasta otrok. Približno smo 
na istem številu. Res je, da določeni ne upoštevajo strogo šolskih okolišev. Tu bo potrebno 
določene stvari narediti. Druga težava pa je tudi v tem, da normativi zahtevajo, da je za isto 
število ljudi potrebnih vsaj enkrat več prostorov in tudi skoraj enkrat več kadra. Kar se tega tiče 
pa je težava. Zato so tudi nastali problemi in želje skoraj vseh šol po nekem dodatnem povečanju. 
Res je tudi, da v tem trenutku še ne znamo oceniti kaj bodo nova stanovanja pomenila za 
Brežice. Bi se znalo zgoditi, da bo v prihodnje problem oz. se že delno kaže problem tudi brežiške 
šole. Bomo to morali še malo bolj proučiti, da bomo vedeli kako to stvar rešiti.  
 
Odgovor ODDGRK: Demografske spremembe, ki jih lahko spremljamo glede na število rojstev, 
ne odražajo tudi migracijskih sprememb, tj. priseljevanja in prepisov med šolami. Normativi glede 
vključenosti otrok in delovanju osnovnih šol so opredeljeni v Pravilniku o normativih in standardih 
za izvajanje programa osnovne šole.  
 
Demografsko sliko spremljamo, podatke za preteklih deset let pa prilagamo v nadaljevanju. V 
zadnjih 10-ih letih je v povprečju 93 otrok na leto, kar je znotraj okvira prostih mest, ki so na voljo 
v 4-ih oddelkih osnovne šole.  Prikaz demografskih podatkov iz programa Sokol je v prilogi.  
 
 
2. Podano pobudo za koledar v elektronski obliki pa bomo posredovali Komunali. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Ivan Kostevc (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE) 

1. Vprašanja so vezana na kavarno Vodovodnega stolpa in tega objekta ter upravljanja z 
njim. Prosil bi direktorico, da nam vsem pojasni, saj nas vse, predvsem nas, ki prihajamo iz 
gospodarstva, da smo vložili veliko proračunskega denarja, zdaj pa imamo vsi pomisleke. 
Zanima me, kakšna je rentabilnost te stavbe. Po stroških sodeč, če se ozremo s ceste, so 
ogromni. Najverjetneje bomo morali, po mojih grobih ocenah, 50.000 EUR do 100.000 EUR, 
sigurno ob koncu leta 2024 nekje najti. Čas je, da se na to odreagira. Zanima me, kakšni so 
trenutni rezultati od otvoritve in gostinskega lokala ter ostalega dela ter tudi plani objekta glede 
trženja. Kaj se dela na tem. Ali je bila izračunana rentabilnosti? Katere aktivnosti se trenutno 
izvajajo? Prepoznavnost v javnosti vemo, da je ni. Tudi ene table ni tam. Predvidevam, da še pol 
Brežičanov ne ve, da imamo tam lokal. Da ne govorimo o ponudbi. Prej so imeli vinarji vsaj 
mestno hišo, zdaj je mestna hiša prazna. V kavarni, pri vsem tem planiranju in projektiranju, pa 
ni bilo predvideno niti za eno trgovinico, da jo imajo na razpolago lahko lokalni vinarji in ponudniki 
oz. da vidijo turisti kje bi to lahko kupili. Tu imamo v ZPTM-ju nekaj malega in na vogalu v kavarni. 
Gre za veliko skrb, ne samo mojo, ampak od vseh nas. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Za odgovore bomo prosili direktorico Posavskega muzeja Brežice. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 



Aljoša Rovan (LEVICA) 
1. V proračunu sem videl, da so namenjena sredstva za odkup parcel v romskem naselju, 
kar me veseli, saj kaže na to, da se zadeve vendarle premikajo na tem področju. Opozoril bi na 
stvari, ki jih zamujamo, npr. za zaposlovanje Romov preko javnih del država sofinancira 95%, 
kar je več kot za ne Rome. Kolikor vem, tu nimamo nič narejenega. Obstajal je razpis, ki je žal 
že mimo, na ministrstvu za kohezijo in regionalni razvoj – sredstva za osnovno komunalno 
opremljanje romskih naselij. Tega smo zamudili, a treba je spremljati te razpise, saj bo sigurno 
še kak. V preteklem tednu je bila okrogla miza, kjer je predstavnica ministrstva za pravosodje, 
predstavila alternativno izvajanje prestajanja kazni in da nekatera podjetja nudijo tudi to za 
Rome. Na primeru Brežic je izpostavila kot pozitiven primer Dom upokojencev, medtem ko 
Komunala, ki se rada pohvali, da je družbeno odgovorno podjetje, ni bila zainteresirana za to. 
Moramo poskusiti izkoristiti čim več možnosti za integracijo, če želimo, da situacijo izboljšamo. 
Za to področje je bila zadolžena Vesna Kržan, od kar je odšla, kolikor vem, še nimamo 
nadomestne osebe in bi predlagal, da se le-to čimprej imenuje. 
2.  Julija 2022 je ta občinski svet sprejel Strategijo reševanja romske problematike in v 6-ih 
mesecih od sprejetja, bi morala občina pripraviti akcijski načrt. Kolikor vem, je še ni. Tako se 
zamuja 11 mesecev. Dajem pobudo, da se akcijski načrt pripravi čimprej, fajn bi bilo, da bi 
zamudili manj kot eno leto. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
1. Kar se tiče romskega naselja je potrebno vedeti, da se mi ne moremo prijaviti na razpis, 
dokler ne bodo urejena lastništva. Smo pa v proračun dali, da bomo lahko začeli odkupovati 
deleže zemljišč od lastnikov. To je potrebno najprej urediti. Naslednji korak je, da se z Romi 
naredi pogodba na Centru za socialno delo, kar smo se že pogovarjali, da bodo lahko oni odkupili 
te parcele in postali lastniki ter si urejali svoje stvari. Trudimo se, a do letošnjega leta je dalo 75% 
lastnikov soglasje, da so pripravljeni prodati, kar je korak naprej. Velik problem imamo z Romi, 
ne samo v pozitivnem smislu, kot si jih ti opozarjal. Težava je predvsem s krajami.  V preteklem 
tednu je bilo ogromno kraj in v Gadovi peči naj bi se celo pripravljali na ustanovitev vaških straž, 
ker se nič ne premika. Tako bodo sami začeli varovati svoje premoženje. Tudi zaradi nasilja na 
Veliki Dolini smo zaposlili dodatnega spremljevalca, ki je v skladu s strategijo. Spremljevalka 
pomaga na šoli delati s to družino. V Cerkljah ga imamo tudi že zaposlenega. Moram reči, da so 
pozitivne stvari, a bi si želel sodelovanja tudi iz druge strani. Glede načrta nam je sodelavka, ki 
bi to morala narediti, pobegnila. Imamo zdaj Barbaro Hercigonja, ki smo jo imenovali namesto 
nje in upam, da bo naredila to stvar, da gredo te stvari naprej.  
 
Hudo me žalosti, da država oz. parlament ni sprejel predlog zakona, da se otroški dodatek ne 
deli več tako kot sedaj, ker žal tisti otroški dodatek starši porabljajo za marsikaj. Otrok ne pošiljajo 
v šolo. Naša želja je bila, da bi jih poskušali čim bolj asimilirati v okolje, kar pa iz njihove strani 
gre zelo težko. Mislim, da je tu veliko dela tako na eni kot na drugi strani. A občina dela  na tem, 
da bi se stvari čimprej izboljšale. 
 
Odgovor ODDGKR: Na področju romske tematike deluje Komisija za spremljanje položaja 
romske skupnosti v občini Brežice (v nadaljevanju: Komisija), katere predsednik je g. Bogdan 
Palovšnik in v sestavi devetih članov. Komisija je bila z zadnjim imenovanim članom, tj. Ivan 
Kostevc v celoti popolnjena 19. 12. 2023, ko je aktivno pričela s srečanji. 
 
Podporne naloge za Komisijo znotraj občinske uprave je do avgusta 2023 opravljala Vesna 
Kržan, sedaj jih opravlja Barbara Hercigonja Milošević.  Kljub temu, da je v septembru 2023 
prišlo do menjave osebe, ki je zadolžena za podporne naloge, so se te tekom leta vseeno 
izvajale, o čemer smo poročali tudi v letnem poročilu Vlade RS o položaju romske skupnosti kot 
tudi Komisiji za spremljanje položaja romske skupnosti v občini Brežice. 
 
Na podlagi sprejete Strategije je bil sprejet akcijski načrt in sicer na 3. seji Komisije, ki je zasedala 
17. 1. 2024. Občina Brežice pa je tudi podpisnica Kataloga nalog, ki jih je potrebno izvajati na 
območjih z naseljeno romsko populacijo. Gre za katalog nalog, ki presega naloge, opredeljene 
v Strategiji in dodatno določa področja in delovanje. Kljub temu, so le-te vključene v akcijski 
načrt.   
 



Dodatno se izvajajo aktivnosti za participacijo romske populacije, kar bo predstavljeno ob 
predstavitvi nalog na področju romske tematike tudi občinskemu svetu.  
 
Naj izpostavimo, da se je v prvem mesecu l. 2024 že zasnoval akcijski načrt dela, datum ogleda 
romskega naselja (7. 2. 2024) na katerem bodo Romi izpostavi  potrebe skupnosti, dogovorili 
smo aktivnosti ob mednarodnem dnevu Romov, sodelovanje s šolami, ki imajo vključene romske 
otroke, Centrom za socialno delo, organizacijo čistilne akcije »Očistimo bivalno okolje«, ki jo 
bodo izvedli Romi sami, v sodelovanju s Komunalo Brežice, le-tej bo sledila deratizacija, 
pridobitev predlaganih izobraževanj, ki jih bo izvajal ZD Brežice in številne druge aktivnosti, 
poteka tudi krajši program vrtca za Romske otroke na OŠ Cerklje ob Krki, kjer vključujejo tudi 
delavce romskega porekla, da opravljajo družbeno koristna dela, sofinanciramo javno delo za 
delo z romskimi družinami / otroci, itd. 
 
V Komisiji delujejo predstavniki, ki si želijo proaktivno delo na področju delovanja, predvsem pa 
sodelovanja z Romi in ostalimi vključenimi, ki so ključni akterji, predvsem na področju vzgoje in 
izobraževanja, pa tudi na vseh ostalih področjih, ki so opredeljeni v Strategiji. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mateja Kmetič (LJUDJE ZA LJUDI) 

10. oktobra sem podala pobudo ( v prilogi) , na katero sem prejela tudi odgovor, vendar ni bila 
pobuda po mojem mnenju razumljiva. Gre za nakup stanovanj v LJ in MB in ne v Brežicah. 
Prosim za odgovor. 

 

Odgovor: 
Odgovor je vezan na naloge, ki jih za občine predpisuje Zakon o lokalni samoupravi (Uradni list 
RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08 - odl. US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 
40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 76/16 - odl. US, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-
A, 80/20 - ZIUOOPE), podrobneje Statut Občine Brežice (uradni list RS, št. 101/21). 
Zagotavljanje izvajanja javne službe nastanitve dodiplomskih in podiplomskih študentov v 
Ljubljani je v pristojnosti države.  
 
Občina bi sicer lahko izjemoma investirala za namestitvene kapacitete svojih občank in občanov 
s statutom študenta, če bi njihov študij prepoznavala kot razvojno pomemben za razvoj svoje 
občine in bi jih, z zagotavljanjem nastanitvenih kapacitet v času študija dodatno spodbudila ter 
vezala za dolgoročno delo v občini na določenem razvojnem področju. Trenutno je o takšnem 
ukrepu sicer možen razmislek, a je prevzemanje obveznosti države ob prenizkih sredstvih za 
obvezne, zakonsko predpisane naloge občine negospodaren ter nemogoč. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

Predlagamo, da se preuči smotrnost vlaganja v pločnike v občini Brežice in postavi strategija 
glede tega. Predlog je, da povsod kjer je to le možno vlagamo sredstva v utrditev in razširitev 
bankin in ustrezno označbo dela, ki je namenjen kolesarjem oziroma pešcem, pločniki pa se 
opustijo povsod kjer je to možno. Prosimo, da odgovorni oddelek občine tudi pripravi izračun in 
predstavi stroške vlaganj v pločnik in razširitev cestišča. 

 

Odgovor: 
Površine za pešce in kolesarje, kot tudi bankine so del cestnega telesa ter v zvezi s tem obstajajo 
tudi predpisi kako jih je potrebno izvesti. Za zagotavljanje ustrezne prometne varnosti je potrebno 
zakonodajo s tega področja upoštevati. Infrastruktura za šibkejše udeležence je tudi del 
trajnostne mobilnosti, ki ji je Občina, država in Evropa naklonjena ter se k njej pristopa med 
drugim zaradi zaščite in varnosti vseh udeležencev v prometu ter pozitivnega vpliva na globalno 
segrevanje.  Izvedba take infrastrukture ob različnih cestah je različno upravičena in smiselna, 
saj ni enako v mestu ali na vasi (obremenjenost ceste, frekvenca pešcev, šolski okoliši). Pobuda, 
kot ste jo predlagali, je  nesprejemljiva. Kar se stroškov gradnje tiče, pa velja, da je pri vsakem 
projektu malo drugače, saj je gradnja odvisna tudi od morebitnega prilagajanja infrastrukturnih 



vodov ter vzporedno potrebnih objektov (podporni zidovi, oporni zidovi, ograje, geomehanske 
lastnosti...). Opozoriti je potrebno še na vidik zagotavljanja šolskih prevozov na nevarnih odsekih 
šolskih poti, kar mora Občina zagotavljati, do primerne ureditve le - teh. Če bi bila kultura in 
zavest voznikov višja oziroma primerna, bi bila problematika varnosti pešcev veliko manjša. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Prosim za informacijo, kakšna je časovnica izgradnje manjkajoče kanalizacije na Čatežu 
(projekt, izvedba). Nekateri krajani bi želeli urediti dvorišča in bi želeli vedeti potek trase, da ne 
bi bilo potrebno pozneje rušiti zgrajeno. 

 

Odgovor: 
Ker Komunala Brežice, ki je izvajala projektiranje projekta nima več zaposlenega projektanta, se 
je sklenila nova pogodba z novim projektantom. Predvideva se pridobitev gradbenega dovoljenja 
do konca leta za najmanj 1. fazo (zgornji del naselja - Čateška ulica, Razlagov breg) odvisno od 
uspeha pri pridobivanju služnosti. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

Krajanom ob cesti Spodnja Pohanca - Šentlenart in KS Artiče je bil predstavljen projekt 
rekonstrukcije ceste in pločnika. V projekt ni vključena kanalizacijski vod za fekalno kanalizacijo, 
ki pa je že izpeljan od Artič do Sp. Pohance. Kljub temu, da ne gre za gosto naselje, gre za 
območje črpališča pitne vode za Brežice zato predlagamo, da se kanalizacijski vod vključi v 
projekt in s tem preprečimo bistveno višje stroške kasneje z naknadnim posegom v pločnik. 
Ravno tako predlagamo, da se projekt rekonstrukcije še enkrat preuči s ciljem zmanjšanja 
stroškov. 

 

Odgovor: 
Že na predstavitvi je bilo jasno povedano, da  območje projekta Brežice - Spodnja Pohanca ne 
sodi v območje upravičenih aglomeracij (preredka poselitev, posledično visoki stroški gradnje…). 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

V marcu 2023 je bila že oddana pobuda za pripravo cenika komunale za vzdrževanje cest in 
obrezovanje drevja za krajevne skupnosti z vključenimi vsemi stroški na podlagi katerega si 
lahko KS planirajo vzdrževanje v okviru sredstev predvidenih za KS. Prosimo, da se cenik za 
leto 2024 predstavi čimprej občinskemu svetu in krajevnim skupnostim. 

 

Odgovor: 
Javno podjetje Komunala Brežice d.o.o. pripravlja cenike za izvajanje gospodarske javne službe 
redno vzdrževanje občinskih cest in javnih površin. Ceniki bodo po uskladitvi z občinskimi 
službami predstavljeni krajevnim skupnostim. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

Prosimo vas, da pripravite in KS Artiče predstavite terminski plan nadaljevanja projekta 
kanalizacije za vas Artiče z ureditvijo služnostnih pogodb in pridobitvijo gradbenega dovoljenja. 
Ponovno izpostavljamo tveganje onesnaženja črpališča pitne vode za občino Brežice v 
Glogovem Brodu proti kateri se  nekontrolirano steka kanalizacija iz vasi Artič. 

 

Odgovor: 



Ker Komunala Brežice, ki je izvajala projektiranje projekta nima več zaposlenega projektanta, se 
je sklenila nova pogodba z novim projektantom. Prav tako je naročena  in se izdeluje cenitev 
zemljišč za pripravo služnostnih pogodb. Časovnica projektiranja je, da se dela zaključijo 
predvidoma do konca avgusta 2024, v tem času se bi pridobilo vse služnosti in vložila vloga za 
izdajo gradbenega dovoljenja za posamezne faze projekta odvisno od uspeha z odplačnimi 
služnostmi. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mateja Kmetič (LJUDJE ZA LJUDI) 

Imam vprašanje glede izgradnje kanalizacije na Bizeljskem. Se morda vsaj približno ve, kdaj bi 
lahko do tega prišlo? Že večkrat so bile dane pobude, da bi se nekaj v tej smeri naredilo, vendar 
do danes še nismo prejeli nekega okvirnega načrta, kdaj bi bila lahko zadeva realizirana. Prosim 
za informacijo. 

 

Odgovor: 
Pri novelaciji operativnega programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v občini 
Brežice  je upoštevana tudi aglomeracija  za območje Bizeljskega. V NRP so trenutno 
kanaizacijski sistemi v Krški vasi, Artičah in Cerkljah ob Krki. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mateja Kmetič (LJUDJE ZA LJUDI) 

Dajem pobudo, da se na proračunski postavki 00689 Obnova lokalne ceste Janeževa gorca za 
leto 2024 povečajo sredstva iz 200.000€ vsaj na 400.000€, kajti omenjena lokalna cesta je 
najbolj poškodovana cesta in najbolj potrebna obnove v Občini Brežice. 

 

Odgovor: 
V predlogu Proračuna za leto 2024 je za modernizacijo navedene ceste predvidenih 250.000 
EUR. Sanacija se izvede v več letih, glede na predvidena sredstva v skladu z NRP. Ob tem je 
potrebno urediti tudi lastniška razmerja. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Dajem pobudo, da občina stopi v stik z DRSI glede obnove mosta preko Save na Čatežu ob 
Savi. Ograja je v zelo slabem stanju, rjasta in ponekod poškodovana, ponekod je vidna armatura 
še iz časov bombardiranja mostu, s samega mostu pa visijo železne cevi. Verjamem, da je most 
v ustreznem stanju glede nosilnosti, je pa vizualno v katastrofalnem stanju. Ker se gradnja 
novega mostu odmika, bo potrebno ustrezno vzdrževanje obstoječega. 

 

Odgovor: 
V zvezi s predlaganim, bomo na DRSI naslovili poziv, da pristopi k izvedbi nujnih vzdrževalnih 
del. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

6. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Boštjan Gregorič (LISTA IGORJA ZORČIČA IN SONCE) 

V Mrzlavi vasi 5 imamo zgradbo, ki to ni več. Gre za podrtijo, katere lastnik je umrl. En dedič je 
živeč v Sloveniji, dva pa v Avstraliji. Ta podrtija se podira na eno urejeno stavbo. Večkrat je bila 
podana vloga na gradbeni inšpektorat. Gospod Škrbec je večkrat prišel, vendar postopka ni 
mogel speljati, ker vročitev pošte v Avstraliji ni bila uspešna. Tudi iz medobčinskega inšpektorata 
so poslali istega gospoda, a tu se nič ne premakne. Po pogovoru z Marino smo prišli do tega, da 
je edina možnost, da občina izda odlok o urejenosti naselij in krajine. Tega naša občina nima. 
Na tak način bi lahko prišlo do tega, da bi se lahko ta objekt delno porušil oz. ne bi več 



predstavljal nevarnosti za sosede. Tak primer so imeli v občini Šentjernej in so zadevo rešili. 
Prosil bi pravno službo, ali je možnost, da se ta odlok sprejme in se na tem primeru nekaj naredi. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Bomo proučili in videli kaj lahko naredimo. 

 
Nadia Vižintin 
Oddelek za pravne in splošne zadeve 
 

 

 

Zapisala:  

Jasmina Molan 

 


